

學生守則

Student Rules and Regulation

- 學生須自行保管財物，因個人疏忽而引致財物損失，學校恕不負責。
Students are required to keep their own property, we take no responsibility for loss of property due to personal negligence.
- 學生必須積極參與學習，重視課堂秩序及尊重導師，否則學校有權終止其學生資格，學費恕不退還。
Students must actively participate in class, pay attention and respect to classroom order, otherwise we has the right to terminate the student qualification, and no refund for tuition fee.
- 所有課程出席率必須達90%或以上，否則將不獲發證書。
The attendance rate for all courses must be 90% or above, otherwise certificate will not be issued
- 於課堂內請將所有響鬧裝置及手提電話關掉或調教至靜音模式以免影響課堂進行。
Please turn off or to the silent mode for all the alarm devices and mobile phone to avoid affecting the class in progress
- 如因緊急情況導致缺席或遲到核心課程，必須通知學校並出示有關證明文件如醫生證明，照片或機票。否則會被視為無故缺席論。
In the event of an absence or delay in a core course due to an emergency, the school must be notified and a certificate, such as a medical certificate, photo or ticket must be shown or it will considered as absent without reason.
- 學生如在報讀前已聲明將缺席部份核心課程，可於下一學期免費補課一次，只限RYT 200, 500 及空中課程
Students who have reported in advance that they will be absent from some of the core courses, course retaking fee will be waived for the next semester for ONCE, ONLY LIMITED TO RYT 200, RYT 500 AND AERIAL COURSE
- 因課程不斷改進，學校有權更改課程內容及課程結構
AUM Yoga Academy reserves the right to change the course content and course structure due to continuous improvement of the course
- 如學生多於兩學期缺席部份或全部核心課程，將被視為自動放棄而該學位將立即被取消
If the student is absent for some or all of the core courses more than two semesters, it will considered as abandoned and student qualification will be canceled immediately
- 學生如因缺席亦可以再重新報讀有關課程：
Students may re-enroll the course if they are absent

RYT 200 Part 1 : HKD 5000.00

RYT 200 Part 2: HKD 3000.00

RYT 200 Part 4: HKD 5000.00

Aerial Yoga : HKD 2000 per day (5 hours)

RYT 500 Part 1: HKD 5000.00

Raja Yoga : HKD 3000.00

Fascia Stretch : HKD 5000.00